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Protokoll för Saltarö Vägförenings årsmöte onsdagen den 26 mars 2025  i Saltarö 

gamla skola (Södra Värmdö hembygdsförening) 

 
1. Mötets öppnande. 

Johan Neumann hälsade deltagarna välkomna och öppnade mötet. 
 

2. Val av ordförande för sammanträdet samt anmälan av sekreterare. 
Catharina ”Kiki” Hall valdes till ordförande för mötet och Helena Palén Berggren 
anmäldes som sekreterare. 

 
3. Godkännande av dagordningen. 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare. 
Ulf Jussing samt Veronica Söderström valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 

 
5. Framläggande av debiteringslängd. 

Debiteringslängd upprättad och godkändes. 
 

6. Fråga om sammanträdet behörigen utlysts. 
Årsmötet fastställde att sammanträdet blivit behörigen utlyst. 

 
7. Styrelsens redovisningshandlingar för det förflutna räkenskapsåret samt 

revisionsberättelsen. Fastställande av balansräkning. 
Den av revisor Lena Björklund Stoehr upprättade ekonomiska redovisningen 
föredrogs. Årsmötet beslutar att årets underskott om 210 825 kronor balanseras i ny 
räkning. 

 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 2024. 

Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
 

9. Motioner från medlemmarna. 
Motion – Farthinder på Saltarö Alléväg. 
Styrelsens svar: Styrelsen avser avslå motionen. 
Styrelsens förslag är att sätta upp hastighetsradar vid Saltarö Alléväg under 
sommaren, förslagsvis samma period som parkeringstillståndet gäller. 
Årsmötet beslutar att anta styrelsens förslag. 

 
10. Styrelsens förslag till utgiftsstat för det kommande verksamhetsåret och 

förslag i övrigt. 
Uttaxeringen i en vägförening föreslås när budgeten är lagd för att täcka de 
arbeten och avsättningar som styrelsen föreslår. På grund av ökade kostnader har 
vägföreningen de senaste två åren gått med ett sammanlagt underskott om cirka 
400 000 kronor. Detta beror på ökade kostnader för material som bland annat 
sand och grus samt för entreprenörsarbete för skötsel av vägar och grönområden. 
Styrelsens bedömning är att kostnaderna för 2025 inte kommer att bli lägre.  
Styrelsens förslag är på grund av detta en höjning från 11 kronor till 13 kronor per 
andel. Vägavgiften för en permanentfastighet blir då 4550 kronor och för en 
fritidsfastighet 2600 kronor. 
Årsmötet beslutade att fastställa den föreslagna utgiftstaten. 

 
11. Fastställande av arvode för styrelse och revisorer. 

Styrelsens förslag är oförändrade arvoden på totalt 90 000 kronor att fördela mellan 
ledamöterna. Styrelsens förslag godkändes av årsmötet. 
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12. Val av styrelseledamöter och revisorer samt suppleanter för dem. 

Ordinarie: 
Johan Neumann  nyval 2 år till 2027 
Michael Ingre  nyval 2 år till 2027 
Anders Lundgren  nyval 2 år till 2027 
Helena Palén Berggren kvarstår till 2026 
Per Stenfeldt  kvarstår till 2026 
Suppleanter: 
Johan Lundberg  nyval 2 år till 2027 
Anders Sandman  nyval 2 år till 2027 
Anne Lindstedt  fyllnadsval 1 år till 2026 
Mona Gruvensjö  kvarstår till 2026 
 

13. Utseende av valnämnd. 
Veronica Söderström (sammankallande) nyval 1 år  
Hans Ritzén   nyval 1 år 
 

14. Bestämmande om sättet för kungörandet av verkställd protokolljustering. 
Protokollet skall läggas ut på hemsidan samt anslås vid klubbhuset. 

 
15. Information/förslag från styrelsen. 

Ingen ytterligare information eller förslag från styrelsen. 
 

16. Övriga frågor (Anmäls före mötets öppnande). Inga beslut kan tas på årsmötet 
a. Soptunnor vid Utfallet bör tas bort då dessa ideligen är överfulla och med skräp 
runt om på marken. Styrelsen tar med sig detta. 
b. Fråga gällande kommunalt VA. Klas Ågren redovisade beskedet Saltarö 
Vägföreningen fått av kommunen är att detta är uppskjutet ytterligare ca 10 år.  

 
17. Avslutning 

Helena Palėn Berggren gav avgående styrelseledamöter samt 
årsmötesordföranden ett blomsterarrangemang för förstukvisten. 
Mötesordföranden tackade deltagarna och avslutade mötet 

 
 
 
Värmdö 26 mars 2025  

Vid protokollet 
Catharina ”Kiki” Hall Helena Palén Berggren 

Justeras:  Justeras: 

Veronica Söderström  Ulf Jussing 
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